
 

مولاي بن عبد الرحمن  

 عضو مجلس الإدارة

 شركة فواز عبدالعزيز الحكير وشركاه
 

سنة خبرة في المجال المالي والمحاسبي والتحكم الداخلي في المملكة العربية السعودية، وأوربا،  32الأستاذ عبد الرحمن مولاي لديه 

، كان في منصب قيادي في واحدة من كبرى الشركات المحاسبية 3002قبل انضمامه مع مجموعة الحكير في عام . والشرق الأوسط
الأستاذ  حصل .من العملاء في القطاعات البنكية، والطاقة، والتصنيع، والتجزئة، والخدمات المالية متنوعةة أدار فيها مجموع. الأربعة

شارك في الكثير من المؤتمرات . على درجة  البكالوريوس في المحاسبة مع مرتبة شرف من جامعة الملك سعود مولاي عبدالرحمن

 . عمله المحلية والدولية، ويعتبر خبير اقليمي في مجال
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Mr. Abdulrahman Moulay has 23 years of experience in the finance, accounting, and internal control 

domains in Saudi Arabia, Europe, and the Middle East. Before joining the Alhokair Group in 2006 he 

held a leading position at one of Saudi Arabia’s big four accountancy firms, where he managed 
assignments for clients in the banking, energy, manufacturing, retail and financial services sectors. Mr. 

Abdulrahman Moulay has a First Class BS Degree with Honours in accounting from King Saud 

University. He has been a guest speaker at many national and international conferences, and is considered 

a regional expert in his field.  


